
Dagsorden og Referat af bestyrelsesmøde i afdeling 316-0. 

Tilstede: Michelle, Stefan, Miranne, Jim 

Endvidere deltog: 
 

 

Jf
.

Dagsordenen udsendt den 
2 okt. 2017  

Referat:

1. Velkomst ved formanden - hvad 
er sket siden sidst?

2. Orangeri - Hvad vil vi gøre nu?

3. Skal vi arbejde på en ny terrasse 
ved parkeringspladsen?

Vi går videre med dette. 

4. Budgetmøde i afdelingen, hvad 
skal vi have med der?

Afholdes for afd. 316-0 d. 11 dec. 2017 kl. 16.00 

Bestyrelsens budget skal hæves fra kr. 50000.- til kr. 100000.- 
Grundet underskudet i år kan man se at der er behov for mere. 
Omkostningerne er i år steget gevaldigt da vi har haft advokat på i 
flere tilfælder vedr. Ophævelser af lejemål. Og dette tages fra 
konto 119 —> bestyrelseskontoen. 

5. Gårdmiljø - Bænke, møbler og 
planter?

Vi skal have en terrasse mere hende ved parkeringsområdet med 
simple belægning. 
Og vi skal have en Bænk sat op der samt omme bagved og i Lille 
Nygade. 
Jeg tænker på om vi skal lave nogle krukker ved bænke/borde 
miljøerne til foråret med blomster og krydderurter og lavendel som 
giver nogle gode dufte fra sig og nogle flere farver om sommeren. 

6 Orientering om opgangsmøde 
med beboer i 46.F og fra Lejerbo: 
Susanne, Benny, Janni og Jim. 
Fra Bo og Trivsel: Kristian.

Der var møde med beboerne om problemet selve hovedpersonen 
som giver problemet var ikke til stede. Hvis der ikke bliver lavet en 
aftale bliver løsningen at man påbegynder en opsigelse proces. 

DAGSORDEN/REFERAT AF BESTYRELSESMØDE AFD: 316-0 D. 11.10.2017 kl. 16.30-18.00 

Punktet fjernet da det er en 
personsag



 

7. Hvad gør man ved verbalt 
overfald fra en beboer i 
afdelingen? Og hvad skal der ske 
efterfølgende?

Er der en person som ikke kan opføre sig ordentligt over for os i 
bestyrelsen, skal vedkommende stoppes med det samme. 
Vi skal i bestyrelsen skrive et hændelsesforløb på Ruth og hendes 
opførsel over for medlemmer af bestyrelsen. 
 
Dette forløb gælder også for andre personer, hvis de ikke kan 
opføre sig ordentligt skal vi gennemføre samme procedure. 

. 

8 Bestyrelsen - Hvad vil vi frem til 
næste afdelingsmøde? 

Der skal findes tre til bestyrelsen. I 2018

9 Eventuelt. Vaskehuset skal på afdelingsmøde.

Punktet fjernet da det er en 
personsag


